

**Indkaldelse til bestyrelsesmøde 17. marts 2018 kl. 10.
Mødet afholdes på adressen
Sundby Parkvej 11, st th, 2300 København S**

Dagsorden:

1. Valg af referant

- a. Forårsmøde 2018 – Lars**
- b. Efterårsmøde 2018 – Flemming**

2. Generalforsamling

- a. Konstituering af ny bestyrelse. Ingen ændringer!**
 - b. Evaluering af generalforsamling.**
 - c.**
 - Lidt lav deltagelse...**
 - Lidt sen indbydelse ...**
 - Evt. en særlig indbydelse til nye medlemmer...**
 - Emne der relatere til vedligehold/reparation af vore både, når der er sejlerdag.**
 - er sundt at flytte Sejlerdagen lidt rundt i forskellige sejlklubber hvor der er F-sejlere.**
 - Det gik meget hurtigt ... de ordinære punkter var uden større diskussion.**
 - Interessante emner blev drøftet senere på dagen.**
 - Der mangler fokus på helt nye medlemmer som dukker op til udstilling i Fredericia... et arr. der kan evt. arr med vore sponsorer der viser deres produkter ... og emner der kan være af interesse.**
- Tak til Jægerspris for et fint arrangement....**

3. Økonomi

Michael sender os en status.

4. Kommunikation

a. Hjemmeside

b. Blad

Måden vi kommunikere på er for dårligt.

- Der mangler en strategi for hvordan vi kommunikere. Der er en web som kører helt for sig. Bladet har kørt for sig med uden forbindelse med web.

- Foreningen har ikke en kommunikationsstrategi.

- Er vores velkomstpakke er for dårligt.

- Uffe vil spørge et firma der leverer komm. planer til kunder for at se prisen.

- Vi skal altid tænke hvor skal det her skriv kommunikeres hen?

- Vi vil udarbejde en kommunikationsstrategi.

c. Ekstern er klaret i b.

5. DM

a. DM 2018 Flensborg

Det er muligt at tilmelde sig. Sproget er nu engelsk! Hans Vengberg er med på tjek af NOR.

- Arrangørerne er meget langt i relationen mellem tyske og danske organisationer. Der er stadig lidt små ting af administrativ art der skal på plads.

- Fahrensodde er stævne havn.

b. DM 2019 Fåborg

i. Vi skal foreslå en dato, ikke august

DFK skal komme med et udspil til dato... Uge 25 eller 26 er vores bud. Torsdag til søndag. Gerne med sen start torsdag!

6. Måling

a. Måling i år og næste år

- i. Bjarne foreslår diverse målinger vi har skabeloner for, plus strækmærker og sikkerheds udstyr
Strækmærker, fix af udhal og bomplacering, obligatorisk udstyr. Vejning og mulighed for kontrolvejning.

7. NFIA

a. Guldpokal

Simrishamn i år. Vi mangler lidt viden fra arrangørenes side.
Teknisk komite er med ind over.

b. Teknisk Komité

Kai Enno er chefmåler. Lennart er formand for TC

c. Walcon Cup... er strandet.

d. Andet.

FolkebådCentralen er solgt til Hauboult der er bådebygger i Berlin
og forhandler for John Mast

Søren og Ditte deltager i NFIA møde i Berlin i april.

8. Rangliste – Michael Møller med via Skype

a. Brainstorming diskussion

Søren taler med Bent... vedr. præmier... skal der være så mange
præmier til ranglisten?

Eller skal der være større præmier til de enkelte sejladsere?

Måske gør præmier det mere festligt?

Der skal være fokus på de både der er det sted der sejles,
trailerfolket kommer jo alligevel.

Er der egentlig nogen der interesserer sig for ranglisten?

Skal der være en liga for almindelige f-sejlere?

Ja, der er måske et potentiale....

Årsag: De lokale sejlere der ikke vil deltage, fordi de ikke vil betale

de dygtiges præmier hver gang, skal motiveres.

Beslutning: Bestyrelsen afgør hvem der må starte i ligaen

b. Samarbejde med andre klasser?

9. Tursejlds

Vinterarrangementer: Vi finder steder og folk

Lars stiller sig til for turdelen.

Stof i efterårsblad om dette!

10. Andet

a. Ungdom/ynge sejlere – Nikolaj, Lars og Michael med via Skype

i. Igangværende arbejde + brainstorming diskussion

De ville gerne høre hvad der blev snakket om emnet på GF.

Navnet på indsatsen skal måske kaldes ”unge og Yngre”.

Der er tre grupper dem med både, uden både og gaster.

Måske få en fra Fyn og Sjælland med i UY gruppen.

Her tænkes på Petra Jørs, Victor Thurøe Fyn.

- Udfordring er transport af både... liste over chaffører opdateres.

- Lokale kan søsætte og hente en båd til et stævne.

- Per Puck vil gøre noget særligt for at sætte fokus på Kerteminde sejlsadsen... med deltagelse af unge/ynge

- Opslag i klubberne vedr. gastepladser i F-båd

- Hvis de er lånebåde nok og der mangler sejl, kan DFK evt. købe et stel sejl brugte.

- Netværk etableres via lokale flåder og andre lokale ressourcer.

- Uffe opfordrede til at I kommer med info til bladet.
- Der er brug for lokale kontakter til bådejere der vil låne ud.
- Der er en båd til rådighed for Festuge-sejladsen.
- Der er planer om at arrangere trim/tune-up lejre for UiF F-sejlere. 3 stk. i løbet sæsonen.
- En åben FB gruppe er tæt på at gå i luften.
- Håb om lidt mentor hjælp lige inden et stævne... måske i Kerteminde og et sted i Øresund
- UiF udvalget formulerer konceptet og præsenterer det en klub.
- Ved lån af både bør der lægges en selvrisiko før start.
- Trænere skal på plads...
- Der er mulighed for en nyhedsmail til alle medlemmer med info om UiF. Tilbud fra Uffe..
- Lars kan evt. hjælpe os med Privatpolitik etc.
-

b. Den nye persondatalov – gældende fra 25/5-2018

- i. Dataansvarlig.
Vi spørger Michael
- ii. privatlivspolitik på web.
LB sender forslag ud
- iii. Nye procedurer for elektroniske udsendelser.
Vi har allerede nu.
- iv. Samtykke til brug af e-mail.
Vi finder en løsning inden 25. maj

11. Evt. og ny mødedato

17. nov. 2018 i Kerteminde
Mødet sluttede 15.15

